
Minnesanteckningar från skolråd 160308 

Närvarande: Marie Jernqvist FB, Camilla Forssten 4A, Janne Björkholm 1A, Maria Ohlén 4B, Åsa 

Grauman 1B, Anna Thorsell 3B, Lotta Ferm 5A (sekr), Mattias Lindh 2B, Ulrika Axelsson rektor 

 

Lokalförsörjningsplan 

Förslag från kommunen är att Fredrika Bremer skolan ska utökas med 150 st elever. I närvarande 

lokaler finns inte det utrymme. Marken bredvid skolan, där Kastellet- och Nybyförskola låg, ska 

därför lokaler byggas för både skola och förskola enligt förslaget. Ulrika lägger upp 

lokalförsörjningsplanen på skolans hemsida. Utbildningsnämnden fattar beslut 30/3, synpunkter ska 

lämnas innan dess.  

 

Utvärdering skolstart 8.20 

De flesta är nöjda med den nya skolstartstiden. Vi har inte fått in några synpunkter på missnöje. 

Skolrådet, personal och de kommenterar som inkommit till skolan och skolrådrepresentanterna har 

varit bra/mycket bra med denna ändring. 

 

Skolavslutning 

Förra skolrådet lyftes frågan om att ha avslutning inomhus i någon lokal/kyrka så alla kan vara med 

utifall det regnade, annars får bara 5:orna (avslutningsklassens) föräldrar vara med pga 

platsutrymme. Ulrika tog frågan med elevrådet som ska lyfta frågan i respektive klass.  Diskuterades 

att var i gympasalen, ev. Lötenkyrkan men då måste skolavslutningen delas upp i två omgångar pga 

platsutrymme. 

 

Övrigt 

-Lukten utanför 1A ska åtgärdas. 

–Matsalen ska vara renoveras 13/6-15/8, som tidigare meddelat i månadsbadet skulle vi behöva 

beställa mat och äta på papptallrikar. Det har nu löst sig så att köket kan servera en vanlig och en 

vegetarisk maträtt samt att vi även kan äta på vanliga tallrikar. 

-Diskuterades simundervisning och simhallar. Ulrika har i åtanke att de första veckorna att åk 1-5 ska 

åka och simma. Konstaterades att det finns för lite simhallar i Uppsala.  

 


